

Dog-Friendly Tea Party Menu 2026 - 2027 寵愛毛孩派對 2026 – 2027

Package Price 套餐價目: HK\$11,040

Package Includes 套餐包括:

- Use of 2+2 Café & bar and Outdoor Area for 3 hours (2pm – 5pm)
使用 2+2 Café & Bar 及 戶外露天場地三小時 (下午二時至五時)
- Complimentary backdrop (160 cm x 250 cm) in specific design for photo taking
免費提供指定設計背幕 (160 cm x 250 cm) 供拍照留念
- 2 hours snack buffet
兩小時自助下午茶小吃
- Unlimited serving of orange juice and soft drinks for 2 hours
席間 2 小時無限量供應橙汁及汽水

For inquiries or reservations 查詢或預訂

Tel 電話: 6111-7733

Email 電郵: henrychan@royalpark.com.hk

Terms and Conditions 條款及細則

The above package is valid until December 31, 2027 以上套餐有效期至 2027 年 12 月 31 日

- The above package is valid for a maximum of 30 persons and 10 dogs.
以上套餐適用於最多 30 人 及 10 隻狗
- Additional guest will be charged HK\$368 per person
額外賓客每位收費港幣\$368
- Additional dog will be charged at HK\$100 per dog (Maximum 5 dogs)
額外狗隻每隻收費港幣\$100 (最多 5 隻)
- Subject to 10% service charge
另收取加一服務費
- Please advise our staff of any food allergies
如閣下對任何食物過敏, 請告知我們的服務員
- The above package is subject to availability and may change without prior notice
以上套餐視乎供應情況而定, 如有更改恕不另行通知
- In case of any dispute, Royal Park Hotel reserves the rights of final decision
如有任何爭議, 帝都酒店保留最終決定權
- The use of the above packages and the venue is subject to current government regulations and the hotel's requirements and arrangements. Guests must fully understand the applicable laws and the hotel's arrangements before entering the premises. Guests must sign the relevant valid documents before admission. All rules and regulations are subject to change at the hotel's sole discretion without any prior notice.
以上套餐及場地之使用, 需根據現時政府法例及酒店規定及安排。客人須於入場前清楚了解有關法例規定及酒店安排, 並簽署有效文件方可進場。所有規定及條例, 酒店有權自行更改, 並不作任何通知。



Menu 餐單

Pineapple Chicken Salad

菠蘿雞沙律

Deep-fried Chicken Nugget

炸雞寶

Deep-fried Potato Checkers

炸格仔薯

Bacon Wrapped with Sausage

煙肉腸仔卷

Penne Pasta with Ham and Tomato Sauce

茄汁火腿長通粉

Yuzu Cheesecake

柚子芝士蛋糕

Chocolate Muffin

朱古力鬆餅

Cream Puff

忌廉泡芙

Doggie Cupcake

狗狗杯子蛋糕

Vanilla Butter Cookies

雲呢拿牛油曲奇

Strawberry Mousse Cake

士多啤梨慕絲蛋糕